



Apple Watch Stand

 Aeonfly

[VIEW IN BROWSER](#)

updated 1. 1. 2022 | published 3. 5. 2021

Summary

Meine neue Version des Standfußes für die Apple Watch/ My new improved version of the stand for the Apple Watch



7.06 hrs



2 pcs



0.15 mm



0.40 mm



PLA



52 g



Prusa
MK3/S/S+

[Gadgets](#) > [Other Gadgets](#)

Tags: [applewatch](#) [applewatchstand](#)

Update vom 21.12.21 : Ich habe die Nasen im Kabelkanal etwas vergrößert um ein herausrutschen des Kabels zu verhindern. Drückt das Kabel vorsichtig rein um Beschädigungen am Kabel zu vermeiden!

Update from 12/21/21 I enlarged the noses in the cable duct to prevent the cable from slipping out. Carefully push the cable in to avoid damaging the cable!

Meine neue verbesserte Version vom Standfuß für die Apple Watch. Ihr benötigt nun keine Schrauben mehr zum Zusammenbauen. Das Kabel

kann einfach durch den Fuß verlegt werden und kann anschließen mit einem kleinen Deckel verschlossen werden (Siehe Bilder). Danach beliebige Gumminoppen anbringen und eurem Schmuckstück beim Laden beobachten :D Getestet wurde es mit dem Ladekabel der Apple Watch Series 4 und 5. Der Ladepuck kann bei älteren Modellen größer sein und zu Problemen beim zusammenbauen führen.

Now in english

My new improved version of the stand for the Apple Watch. You no longer need any screws to assemble. The cable can simply be laid through the foot and can then be closed with a small cover (see pictures). Then attach any rubber nubs and watch your piece of jewelry while it is loading :D It was tested with the charging cable of the Apple Watch Series 4 and 5. The charging puck can be larger in older models and cause problems when assembling.

This remix is based on



Apple Watch Stand

by Aeonfly

Model files



apple-watch_stick_long.stl



apple-watch_stick_normal.stl



apple-watch_normal.3mf



applewatch_normal.stl



applewatch_long.stl



apple-watch_long.3mf

Print files



apple-watch_long_015mm_pla_mk3s_3h37m.gcode

🖨️ PLA ↗ 0.40 mm ↘ 0.15 mm ⏱ 3.62 hrs 📈 27 g 🛡️ Prusa MK3/S/S+



apple-watch_normal_015mm_pla_mk3s_3h26m.gcode

🖨️ PLA ↗ 0.40 mm ↘ 0.15 mm ⏱ 3.44 hrs 📈 25 g 🛡️ Prusa MK3/S/S+

License ©



This work is licensed under a
[Creative Commons \(4.0 International License\)](#)

Attribution

- ✗ | Sharing without ATTRIBUTION
- ✓ | Remix Culture allowed
- ✓ | Commercial Use
- ✓ | Free Cultural Works
- ✓ | Meets Open Definition

